
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 21. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 185
Forslag til lov om ændring af lov om euforiserende stoffer. (Stofindtagelses-
rum).
Af ministeren for sundhed og forebyggelse (Astrid Krag)

Spørgsmål 32
For at begrænse risikoen for videresalg af euforiserende stoffer, beskrives det
i bemærkningerne til lovforslaget, at den enkelte kommune eller selvejende in-
stitution bør fastsætte ordensregler i samarbejde med f.eks. politiet. Ministe-
ren bedes oplyse hvorfor ministeren mener, at det er et ”bør” og ikke et ”skal”,
at politiet bidrager med viden i forhold til videreslag og forebyggelse heraf.
Når det fremgår at kommunen skal oplyse hvilke stoftyper kommunen ønsker,
at der skal være adgang til at indtage, kunne man så forestille sig at politiet
kunne bidrage med frugtbar viden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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